
El darrer tema que es va tractar va ser la reforma del local, especialment de la 
façana i de la part posterior. Sobre el primer aspeóte es va acordar que la remodela-
ció de la cara externa de l'Agrupació no podia fer-se esperar més i que, a nivell de 
Junta, ja s'hi estava treballant. Quant a la reforma de la part posterior de la casa, es 
va parlar que aigú havia proposât d'enderrocar aquella part que està en un estât 
lamentable i que no es pot aprofitar, bastint en el seu Hoc un ampli pati. Hoc on es 
podría situar una zona d'esbarjo amb rocòdrom, barbacoa, cistella de bàsquet, etc. 
També es va parlar que caldria penjar rètois indicadors dins del locai de l'Agrupació. 

Aquests varen ser els temes que es varen tractar. Perdoneu el cronista si algún 
se li ha quedat en el tinter, no ha estât pas un oblit intencionat. De qualsevol manera, 
la xerrada va continuar, des de llavors en petits grupets i davant d'un ben sortit plat 
d'arrôs que alguns companys s'havien dedicat a preparar durant el mati. La trobada 
va acabar després de dinar, quan la gent va començar a tornar a casa, però els 
temes parlats continúen sobre la taula i, com us podeu imaginar, no aniria gens 
malament que comencéssim a treballar per tirar-los endavant. Si ho voleu fer, ja 
sabeu on som, però ara no hi ha paella! 

Lliurament de la Placa d'Honor de 
l 'Agrupació Excursionista Granollers 

El passat 26 de març tingué Hoc a la sala d'actes del Museu, el tradicional lliura-
men tde la P laca d 'Honor de la nos t ra ent i ta t , enguany c o n c e d i d a al Grup 
Excursionista Nord Català de Prada de Confient, ei "GPRENC". 

Jaume Goze Antoni Glory amb la Placa d'Honor, Iliurada per Jordi Icart, president de 
l'Agrupació 
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